
Radom, dnia 04-09-2008r 

WYKONAWCY 

WYJAŚNIENIE 

Treści siwz dot. przetargu nieograniczonego pn. „Przebudowa zasilania 
energetycznego obiektów Samodzielnego Pododdziału P rewencji w Płocku przy 
ul. Zglenickiego 42 „ Nr sprawy 68/2008 
 

Komenda Wojewódzka Policji z siedzibą w Radomiu jako zamawiający  
w rozumieniu ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r Prawo zamówień publicznych z póź. zm. w 
związku z zapytaniem wykonawcy wyjaśnia: 

Pytanie nr 1: 

Czy została uzgodniona instrukcja współpracy agregatu prądotwórczego z siecią energetyczną 
nn– energetyki zawodowej ENERGĄ SA ? 

Odpowiedź nr 1 

Tak została uzgodniona i przekazana została inwestorowi razem z dokumentacją techniczną. 

Pytanie nr 2: 

Kiedy będzie zrealizowane przyłącze kablowe pomiędzy stacją S1-239 a złączem kablowym 
odbiorcy oraz kiedy będzie podpisana umowa na dostawę energii elektrycznej? 

Odpowiedź nr 2 

Podłączenie winno nastąpić w terminie zgodnie z zawartą umową pomiędzy inwestorem a 
Przedsiębiorstwem Energetycznym w Płocku. 
 

Pytanie nr3: 

Czy jest zgoda na wycinkę drzew po trasie projektowanego kabla nn od złącz ( kierunek 
stacja S1-239) do złącz ( budynek agregatorowni ) - trasa projektowanego kabla nn przebiega 
po terenie zadrzewionym? 

Odpowiedź nr 3 

Istnieje moŜliwość ułoŜenia kabla bez wycinki drzew. MoŜliwe, ze zajdzie konieczność 
przecięcia systemu korzeniowego drzew. Trasę kabla ustalono wspólnie z inwestorem. 
 

Pytanie nr 4: 

Czy w kosztorysie nie powinna być ujęta wycena wycinki drzew? 



Odpowiedź nr 4 

Nie przewiduje się wycinki drzew. 
 

Pytanie nr 5: 

Które słupy oświetlenia terenu przeznaczone są do demontaŜu ( na schematach oraz 
podkładach mapowych brak jednoznacznej numeracji słupów)? 

Odpowiedź nr 5 

Nie przewiduje się demontaŜu starych słupów w linii napowietrznej oświetlenia terenu. 
 

Pytanie nr 6: 

Jaką wykonać odłączenie istniejących przewodów oświetleniowych AL. 2x16 ( zdemontować 
całkowicie przewody czy odłączyć)? 

Odpowiedź nr 6 

Na planie linii napowietrznej oświetlenia terenu i w kosztorysie ujęto odłączenie i demontaŜ 
dwóch przewodów oświetleniowych AL. 16 mm2 

 

Pytanie nr7: 

Czy słupy oświetleniowe nr 1 i 2  (na schemacie stanu istniejącego) będą zasilane z 
nowoprojektowanej szafki SO ( brak jednoznaczności oznaczeń na schematach stanu 
istniejącego z stanem projektowanym)? 

Odpowiedź nr 7 

Do słupa linii napowietrznej doprowadzony jest przewód oświetleniowy i tak pozostanie. 
Zdemontowanie przewodów oświetleniowych ma na celu odłączenie napięcia od pozostałych 
opraw oświetleniowych, zabudowanych na pierwszym i drugim słupie licząc od istniejącej 
stacji transformatorowej. Nie ma sensu aby inwestor opłacał za oświetlenie uliczki przy stacji 
transformatorowej z której nie korzysta. 
 

Pytanie nr 8: 

Czy projekt posiada uzgodnienie z rzeczoznawcą do spraw przeciwpoŜarowych? 

Odpowiedź nr 8 

Przebudowa linii energetycznej nie wymaga uzgodnień z rzeczoznawca ds. 
przeciwpoŜarowych. Wymagane jest uzgodnienie przy projektowaniu instalacji 
wewnętrznych o kubaturze powyŜej 1000 m3. 
 



Pytanie nr 9: 

Czy zastosowany SZR powoduje samoczynny powrót do pracy z zasilania podstawowego tj. z 
sieci energetyki zawodowej? 

Odpowiedź nr 9 

Zastosowany SZR przewiduje samoczynny powrót napięcia sieci zasilającej. 
 

Pytanie nr 10: 

Czy wyłączniki DPX maja być wyposaŜone w człony zabezpieczające- jeŜeli tak to proszę 
podać wielkości nastaw? 

Odpowiedź nr 10 

Wyłączniki DPX wyposaŜyć tylko w cewki wyzwalające. 
 

Z powaŜaniem 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Opr. J.K. 
 

 

 



 

 

 

 

 


